

التغيرات قبل وبعد

حسب الاستراتيجية الجديدة (بعد)	حسب الاستراتيجية الحالية (قبل)
يستهدف الصندوق الاستثمار بما لا يقل عن 75% من القيمة الإجمالية لأصول الصندوق حسب آخر قوائم مالية مدققة في أصول عقارية مطورة تطويراً إنشائياً ومدرة للدخل داخل المملكة العربية السعودية.	يستهدف الصندوق بشكل رئيسي الاستثمار في المواقع الكائنة في مدينتي مكة المكرمة والمدينة المنورة وبعدها بأدنى نسبة 55% من إجمالي أصول الصندوق حسب آخر قوائم مالية مدققة كما يحق له الاستثمار خارج مدينتي مكة المكرمة والمدينة المنورة وبعدها بأقصى 45% من إجمالي أصول الصندوق.

Changes before & after

Current Fund Strategy (Before)	New Fund Strategy (After)
The Fund mainly aims to invest in the Holy Makkah & Almadina cities with minimum of 55% of the total fund assets as the latest financials. And the fund could invest outside the Makkah & Almadina with maximum of 45% of the fund total assets.	The fund aims to invest minimum 75% of the total fund assets value as the latest financials in income generating developed real estates in The Kingdom of Saudi Arabia.